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P R O C E S  V E R B A L 
încheiat   în   şedinţa  extraordinară  a 

din  data  de  12  iunie  2008,  convocată 
în temeiul  art. 94 (2) din Legea administraţiei 

publice locale nr. 215/2001, republicată, 
cu modificările şi completările ulterioare 

Sunt prezenţi  17 de consilieri judeţeni din cei 31 de consilier judeţeni 
în funcţie şi Secretarul judeţului, domnul Marin Dobre. 

Absentează  domnii consilieri  judeţeni: Albulescu Mihail, Belinski Pavel, 
Buică Gheorghe, Coca Georgeta,  Idoraş  Petre, Mateescu Tiberiu, Nedelea 
Ioan, Nicolae Vasile, Niţu Lucian, Nuţă Marilena, Părnuţă Corneliu, Popescu 
Alexandrina, Postelnicu Dorin  şi  Stănescu Paul. 

Domnul Jenel Copilău, Preşedintele Consiliului Judeţean Olt,  conduce 
lucrările  şedinţei,  anunţă  că  şedinţa  este  legal  constituită  având    cvorumul 
necesar şi subliniează faptul că este ultima şedinţă din legislatura 2004 – 2008. 

Domnul Preşedinte supune la vot  procesulverbal al şedinţei anterioare a 
Consiliului Judeţean  din data de 22  mai  2008. 

Se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Toţi  domnii  consilieri  judeţeni  au  în  mape  ordinea  de  zi,  care  este 

următoarea: 

1. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea art. 4 din Hotărârea 
Consiliului  Judeţean Olt  nr.  57/22.05.2008  referitor  la  aprobarea  documentaţiei 
de avizare a  lucrărilor de  intervenţii pentru proiectul  „Modernizarea, dezvoltarea 
şi echiparea ambulatoriului din cadrul Spitalului Judeţean de Urgenţă Slatina” şi a 
cheltuielilor aferente proiectului. 

Iniţiator :  domnul  Jenel  Copilău  –  Preşedintele  Consiliului Judeţean; 
Prezintă:  domnul  Jenel  Copilău    Preşedintele  Consiliului Judeţean. 
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Se supune la vot ordinea de zi. Se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Se propune de către domnul Preşedinte  suplimentarea  ordinii de 

zi cu următorul  proiect  de  hotărâre: 

1.  Proiect  de  hotărâre  cu  privire  la  rectificarea  bugetului  propriu  al 
Consiliului Judeţean Olt pe anul 2008 

Iniţiator:   domnul   Jenel      Copilău  –  Preşedintele  Consiliului Judeţean Olt; 
Prezintă:   domnul  Dumitru  Tucan  –  Preşedintele  Comisiei  BugetFinanţe. 

Se supune la vot suplimentarea ordinii de zi  propusă de domnul 
Preşedinte.  Se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Se trece la ordinea de zi. 
1. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea art. 4 din Hotărârea 

Consiliului  Judeţean Olt  nr.  57/22.05.2008  referitor  la  aprobarea  documentaţiei 
de avizare a  lucrărilor de  intervenţii pentru proiectul  „Modernizarea, dezvoltarea 
şi echiparea ambulatoriului din cadrul Spitalului Judeţean de Urgenţă Slatina” şi a 
cheltuielilor aferente proiectului. 

Domnul Preşedinte Jenel Copilău prezintă proiectul de hotărâre pe 
fiecare articol în parte. 

Se  supun  la  vot,  pe  rând,  art.  I  şi  II.  Se  aprobă  cu  unanimitate  de 
voturi. 

Prin  vot deschis,  proiectul  de hotărâre se aprobă  cu unanimitate de 
voturi. 

Se trece  la discutarea proiectului de hotărâre de pe  propunerile de 
suplimentare a ordinii de zi . 

1. Proiect de hotărâre  cu privire  la  rectificarea bugetului  propriu al 
Consiliului Judeţean Olt pe anul 2008 

Domnul consilier  judeţean Dumitru Tucan – Preşedintele Comisiei 
Buget  Finanţe  prezintă proiectul de hotărâre pe fiecare articol în parte. 

Se  supun  la vot,  pe  rând,  art. 1  şi 2.    Se aprobă cu unanimitate  de 
voturi. 

Prin vot deschis, proiectul de hotărâre  se  aprobă cu unanimitate de 
voturi. 

Domnul Preşedinte Jenel Copilău, invită consilierii judeţeni la: 

Propuneri, întrebări, interpelări. 

. / .



3 
Domnul  Preşedinte  Jenel  Copilău ia cuvântul şi anunţă că îşi ia la 

revedere  de  la  cei  ce  au  reprezentat  judeţul  până  acum,  cel  puţin  de  la  cei 
prezenţi.  Are  convingerea  că  cei  prezenţi  iau  reprezentat  pe  cei  ce  leau  dat 
votul  cu  cinste,  corectitudine  şi  profesionalism.  Toate  hotărârile  Consiliului 
Judeţean  au  trecut  cu  majoritatea  voturilor.  Efectele  pozitive  ale  proiectelor  de 
hotărâri  sau  văzut  şi  se  vor  vedea  în  infrastructura  judeţului,  în  alimentări  cu 
apă, în drumuri, în modernizarea administraţiei judeţene şi locale în proiectele cu 
finanţare externă care sau obţinut. 

Îşi  exprimă  convingerea  că  cei  ce  vor  veni  după  dînsul  nu  îşi  vor 
însuşi realizările sale, judeţul Olt accesând în mandatul 2004 – 2008 tot ceea ce 
se putea accesa din fondurile de preaderare şi de aderare. 

Consiliul  Judeţean  Olt  a  fost  cel  care  a  promovat  proiectele  de 
modernizare  a  sistemului  de  alimentare  cu  apă,  a  canalizărilor,  a  staţiilor  de 
epurare  la nivelul celor 5 oraşe şi municipiul Slatina, care este beneficiarul unui 
proiect de 40 milioane de euro, dar şi oraşele PiatraOlt, Potcoava, Scorniceşti, 
Drăgăneşti.  Toate  acestea  sunt  realizări  ale  Consiliului  Judeţean  adică  ale 
consilierilor  judeţeni    împreună  cu  echipa  salariaţilor  din  cadrul  aparatului  de 
specialitate din cadrul Consiliului Judeţean. 

Managementul  integrării  deşeurilor    este  de  asemenea  proiect  cu 
finanţare  de  aproape  50 milioane  euro.  Beneficiar  este  judeţul  Olt,  unul  dintre 
cele 10 judeţe din ţară care beneficiează de această finanţare. Este o problemă, 
nu la nivel naţional, ci la nivel mondial pe care judeţul nostru este în curs de a o 
rezolva. Dacă următoarea administraţie va ajunge la performanţele administraţiei 
2004 – 2008 rămâne de văzut. Până  la acest moment, consideră că, consilierii 
încă în funcţie şi salariaţii Consiliului Judeţean au făcut tot ceea ce se putea face 
pentru a accesa fonduri europene, pentru a cheltui cu responsabilitate banii din 
bugetul local,  judeţean şi naţional. 

Domnul  consilier  judeţean  Vitan  Nicolae  ia  cuvântul  şi  arată  că 
echipa  2004  –  2008  a  Consiliului  Judeţean  Olt,  şi  face  referire  la  consilierii 
judeţeni,  au  făcut  tot  ceea  ce  trebuia.  Au  vegheat  ca  proiectele  de  hotărâri 
adoptate să se găsescă în cadrul legal. 

Încearcă un sentiment de părere de  rău că nu vor mai  fi  în aceeaşi 
formulă, dar viaţa merge înainte. Fiecare, de acum  înainte, are convingerea,  îşi 
vor face datoria faţă de semeni. 

Mulţumeşte  tuturor  celor  prezenţi  deoarece  au  constituit  un  real 
exemplu  pentru  dânsul  ,    un  imbold  în  a  fi    mai  activ  şi  urează  totoror  să  se 
întâlnească cu bine şi în alte conjuncture. 

Domnul consilier judeţean Ciugulea Ioan ia cuvântul şi îşi exprimă 
nemulţumirea în legătură cu gestul colegilor care au lipsit, despre care crede că 
nu au înţeles menirea Consiliului Judeţean. Chiar dacă în Consiliul Judeţean au 
fost şi păreri “pro” şi păreri “contra” ,, acest lucru nu este ceva rău, este benefic 
pentru  judeţ,  pentru  democraţie.  Mulţumeşte  colegilor  care  sunt  prezenţi  şi  îi 
felicită pe cei care rămân în continuare.
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Domnul  consilier  judeţean  Jan Năstase  ia cuvântul şi mulţumeşte 

domnului  Preşedinte  Jenel  Copilău  pentru  că  a  instituit  în  cadrul  actualului 
Consiliu Judeţean un climat de echilibru,  chiar  dacă  în unele    situaţii  au  fost şi 
momente  tensionate.  Işi  exprimă  convingerea  că  în  acest mandat  sa  făcut  tot 
ceea  ce  a  fost  posibil  pentru  dezvoltarea  Judeţului  Olt.  Mulţumeşte  tuturor 
colegilor pentru buna colaborare şi pentru climatul de echipă. 

Domnul consilier judeţean Safta Constantin ia cuvântul şi arată că 
sa simţit bine  în cadrul acestui Consiliu Judeţean,  la şedinţele căruia venea cu 
plăcere. Işi exprimă convingerea că şi în viitorul consiliu va fi tot o atmosferă de 
conlucrare.  Regretă  incindentele    produse  de  iniţiativa  unora  de  a  dizolva 
actualul  Consiliu  Judeţean,  dar  atunci  nu  a  făcut  altceva  decât  să  se  supună 
disciplinei  de  partid.  Chiar  dacă  au  fost  şi  contradicţii  în  actualul  Consiliu 
Judeţean,  consideră  că  fără  ele  progresul  nu  ar  fi  posibil.  Urează  tuturor 
sănătate, speră să rămână prieten cu toţi foştii colegi din Consiliul Judeţean şi să 
îi întâlnească sănătoşi pe toţi. 

Domnul  consilier  judeţean  Manu  Ioan  ia  cuvântul  şi  îşi  exprimă 
satisfacţia de împlinire pe linia administraţiei publice judeţene şi locale  în calitate 
de consilier judeţean, de consilier local şi de primar la o comună din judeţul Olt. 
Consideră  că  astfel,  i  sa  oferit  prilejul  de  a  participa  la  hotărârea  destinelor 
judeţului şi a localităţilor  din punct de vedere al infrastructurii şi a altor situaţii de 
importanţă  judeţeană.  Mulţumeşte  colegilor  şi  domnului  Preşedinte  pentru 
atmosfera de conlucrare, de implicare a tuturor în problemele judeţului la a căror 
rezolvare şi dânsul şia adus contribuţia. Le doreşte tuturor sănătate şi împliniri în 
munca desfăşurată. 

Domnul  Preşedinte  Jenel  Copilău  mulţumeşte  tuturor  pentru 
prezenţă,  mulţumeşte  salariaţilor  din  Consiliul  Judeţean  pentru  conlucrere  şi 
professionalism,  urează  succes  noilor  consilieri  judeţeni,  noilor  şefi  ai 
administraţiei  judeţene  şi  declară  închise  lucrările  şedinţei.  Multă  sănătate  şi 
succes le spune tuturor. 

P R E Ş E D I N T E 
Jenel COPILĂU 

SECRETARUL JUDEŢULUI 
Marin DOBRE 

REFERENT SUPERIOR 
Truscă Elena 
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